

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN INDUSTRIAL RESOURCES Date: 07-04-2021 02:06:28 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الموارد الصناعية الأردنية التاريخ: 07-04-2021 02:06:28 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN INDUSTRIAL RESOURCES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 15-04-2021 at Zoom application link published on the company's w to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الموارد الصناعية الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 15-04-2021 الساعة 11:00 في تطبيق زووم الرابط المنشور على موقع الشركة وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>:Amend Article (4) of the Articles of Association and Articles of Association of the company to read as follows The company's capital consists of 6,285,649 six million two hundred eighty-five thousand six hundred forty-nine Jordanian dinars divided into 6,285,649 six million two hundred and eighty five thousand six hundred and forty-nine shares. The nominal value of one share is one Jordanian dinar, and each share has one vote in the General Assembly</p>	<p>تعديل المادة (4) من عقد تأسيس والنظام الأساسي للشركة ليصبح كما يلي :- يتألف رأسمال الشركة من 6,285,649 ستة ملايين ومائتان وخمسة وثمانون الف وستمائة وتسعة واربعون دينار اردني مقسما الى 6,285,649 ستة ملايين ومائتان وخمسة وثمانون الف وستمائة وتسعة واربعون سهم القيمة الاسمية للسهم الواحد دينار اردني ويكون لكل سهم صوت واحد في الهيئة العامة .</p>
<p>Decreasing of the Company's capital</p>	<p>تخفيض رأس المال</p>
<p>:Approval of the amortization of the accumulated losses of the company as in the financial statements of December 31, 2020 amounting to 10,357,957 dinars as follows . Reducing the authorized, subscribed and paid-up capital of 16,625,000 dinars / share to 6,285,649 dinars / share- . The issuance sweetness reserve, which amounts to 18,606 dinars-</p>	<p>الموافقة على اطفاء الخسائر المتراكمة للشركة كما في البيانات المالية 31 كانون الاول 2020 والبالغة 10,357,957 دينار كما يلي :- 1- تخفيض رأس المال المصرح والمكتتب به والمدفوع 16,625,000 دينار/سهم الى 6,285,649 دينار/سهم . 2- احتياطي هلاوة الاصدار والبالغة 18,606 دينار .</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>

<p>Authorizing the Board of Directors and / or his deputy to complete the official and legal procedures with the concerned authorities to implement the decisions of the extraordinary general assembly</p>	<p>تفويض مجلس الادارة و/او نائيه باستكمال الاجراءات الرسمية والقانونية لدى الجهات المعنية لتنفيذ قرارات الهيئة العامة غير العادي .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Hussam Adnan Aburahma Position: Accountant</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. Hussam Adnan Aburahma الاسم: المنصب: محاسب</p>